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PROCES  VERBAL 

al sedintei ordinare a Consiliului Local Tintesti, 

incheiat astazi, 28.02.2022 
  

 

 

            Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este 

desemnat dnul. Mirea Emiliam.  

            Astazi, data de mai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezenti  12 consilieri din 

totalul de 13 . Lipsește dl. Lambru Iulian. 

            Au fost prezenti, in calitate de invitati: 

                                                       Stoica Aurel             – primar 

                                                       Petrescu Sandina      -   pentru secretar 

                                                       Rotarescu Cristina    - consilier juridic 

 

                                                

 

Incep lucrarile sedintei: 
 

                                Dna secretara da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta de indata in 

ziua de 28.02.2022,  dupa cum urmeaza: 

 

 

1. Proiect de hotarare privind modificarea HCL nr.50/ 2021 privind taxele si impozitele locale pentru anul 

2022 

          Initiator: primar, Stoica Aurel 

    Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt “ pentru” . 

          Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt “ pentru”. 

               Se trece la primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind modificarea 

HCL nr.50/ 2021 privind taxele si impozitele locale pentru anul 2022 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare. 

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

                   Deoarece nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

     In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind modificarea HCL nr.50/ 2021 privind taxele si 

impozitele locale pentru anul 2022 se aproba cu 12 voturi “pentru” din totalul de 12 consilieri prezenti 

la sedinta. 

 

           Se trece la al doilea  punct de pe ordinea de zi:   Diverse  

         Dl. Primar aduce la cunoștința faptul că în ședința anterioară a oferit un raspuns prin care a arătat că nu se 
plătește o cotizație la ADI Buzău 2008, dar, începând cu acest an, adresa fiind primita pe data 25. 01. 2022, 
cotizația va fi de 6325 lei, cate 1, 4 lei pentru fiecare cetățean al comunei.  

         Dl. Iordache dorește să știe care a fost suma recuperată de la AFIR si se va face cu banii.  

          Dl. primar raspunde ca suma este de 1.021.000 lei si vor fi folositi pentru asfaltarea a 3 drumuri aflate în 

lucru din satul Pogonele. 



               Dl. Iordache intreaba cati abonați sunt la serviciul de salubritate.   

               Dl. primar răspunde ca inca nu a fost încheiată operațiunea de reînnoire a contractelor.   

                 Dl. Iordache dorește ca la ședința următoare să fie prezentă șefa serviciului de salubritate pentru a 

prezenta o dare de seama.  

                Dl. Ilie consideră că este necesar ca toti cetatenii sa fie determinați să încheie contracte. Exista 
nemultumire in randul acestora data de faptul că unii au contracte, plătesc, iar alții nu.  

                Dl. Iordache arata ca exista rezolvare pentru acest aspect și anume taxa specială, care ar fi trebuit 
încasată începând cu 1 ianuarie, iar banii astfel adunati se directioneaza catre serviciul de salubritate.   

              Dl. Gomoescu considera ca instalarea  camerelor de luat vederi ar stopa fenomenul aruncarii gunoiului 

in locuri nepermise si ar determina cetatenii sa incheie contracte. 

             Dl. Iordache ii aduce la cunoștința domnului primar faptul că a studiat proiectul de buget și nu a găsit 
următoarele capitole: ordinea publică, servicii culturale, servicii sportive, servicii religioase, asistenta sociala- 

ajutoare de urgență.  Dumnealui intreaba de ce nu exista posibilitatea ca cetățenii să poată face sugestii la acest 
proiect de hotarare,  pe site-ul primăriei. 

         Dl. primar răspunde ca cetățenii pot depune sugestii pe mail-ul primărie o sau la sediul primăriei.  

           Dl. Iordache răspunde ca este regretabil că, în era tehnologiei, cetățenii nu au acces la mijloacele tehnice 

de a participa la o dezbatere publică a proiectului de buget. Dumnealui il intreaba pe dl. primar daca ședința de 

buget va fi filmată, dat fiind că recent dumnealui a achitat o sumă unui trust de publicitate.  

         Dl. primar răspunde ca ședința de buget va fi filmată, daca asa va hotărî consiliul local. 

          Dl. Iordache este nemulțumit că pe site nu sunt prezentate toate sumele cheltuite, nu exista transparenta, 
dând exemplu faptul că pentru iluminatul public a fost aprobată suma de 8 miliarde vechi și s-au mai cheltuit 

700 milioane peste, fara aprobarea sau instiintarea consiliului local.  De asemenea, dumnealui considera ca 

trebuie actualizata organigrama. 

          Dl. primar informează ca o parte din banii pentru pietruirea drumurilor au fost deja achitati in decembrie, 
4 miliarde vechi.  

        Dl. Iordache consideră că lucrarea este superficială, ca doar a fost pusă niste piatra și apoi bătută. 
Dumnealui intreaba de ce nu apare pe SEAP cheltuiala cu drumurile. De asemenea,  il intreaba pe domnul 

primar ce reprezintă suma de 190 milioane vechi plătită către URBIS.  

       Dl. primar răspunde că această sumă a fost plătită pentru transportul pietrei pe care comuna a primit-o de la 

URBIS. 

       Dl. Mirea Emilian intreaba când va fi instalat sistemul de supraveghere video.  

       Dl. primar răspunde că după ce va fi aprobat bugetul. 

       Dl. Iordache intreaba când se va amenaja terenul de sport . 

       Dl. primar răspunde ca lucrarile vor incepe in aprilie. 

 

 

             Drept  care, s-a intocmit prezentul proces verbal. 

 

 

                      Presedinte de sedinta,                                                               Intocmit, 

         Consilier, Mirea Emilian                                     Consilier juridic, Rotarescu Cristina 


